
Interview met Marco Maasse (Stichting Sociaal Fonds 
 Bloemenspeciaalzaken) en Margreet Verkerk (Actor) 

“ Kwaliteit van de sector 
Bloemenspeciaalzaken 
hooghouden is ons 
 gezamenlijk doel”

Het Sociaal Fonds Bloemenspeciaalzaken is een stichting die belangrijke ontwikkelingen 
en activiteiten voor de branche gespecialiseerde bloemendetailhandel in Nederland 
financiert.Deontwikkelingenenactiviteitenstaaninhettekenvandeverbeteringvan
dearbeidsmarkt.Sinds2017ondersteuntActorhetbestuurvanhetSociaalFonds
Bloemenspeciaalzaken.WijvroegenMarcoMaasse(bestuurderStichtingSociaalFonds
Bloemenspeciaalzaken)enMargreetVerkerk(RelatiebeheerderArbeidsmarkt,Actor)
naardedrierollendieActorhierinvervult,hoedesamenwerkingverlooptenwaar
noguitdagingenliggendekomendeperiode.



MarcoMaasse:“Ikwaardeerdeinzetenflexibiliteitvan
Margreet.Zijdoetwatzebelooftenzorgtervoordatwij
Actornietalsexternbureauzienmaaralsonderdeelvan
hetbestuur.”

Wat kenmerkt de dienstverlening van Actor?
MarcoMaasse:“Actorbekleedtinmijnogendrie
verschillenderollen.Deeersteiseenfaciliterendeen
organiserenderoldatervoorzorgtdathetbestuurkan
besturen.DaarnaastheeftActoreenwaakhondfunctie
omtezorgendathetfondsbestuur‘SZW-proof’is.Tot
slotisActorinstaatomonstehelpenbijbijzondere
opdrachten.Afentoehebbenwijeenvastloperofander
vraagstuk.DanvragenwijActormeetedenkeneneen
onafhankelijkadviesuittebrengen.Endatisvaak
spot-on.”

MargreetVerkerk:“Als‘TrustedAdvisor’spelenwijzo
goed mogelijk in op veranderingen en ontwikkelingen 
dieinvloedhebbenopdesectorBloemenspeciaalzaken.
Wijproberenzoveelmogelijkpraktischeoplossingenin
te brengen en te verbeteren waar kan om de kwaliteit 
vandesectorhoogtehouden.”

“ Als ‘Trusted Advisor’ 
 spelen wij zo goed  mogelijk 
in op veranderingen en 
ontwikkelingen” 

Wat kan nog verbeterd worden?
MarcoMaasse:“Opditmomenthebbenwijeenissue
meteenuitvoerendepartijmetbetrekkingtothetinnen
vandepremie,overhetaanleverenvaninformatieende
algehelekwaliteitvandienstverlening.Datlooptnogniet
helemaalzoalswijwillen.Inmiddelsishetmoment
gekomendatMargreetwatmijbetrefthierstrengin
optreedteneisenstelt,zodatdeprocesseninzichtelijk
enkwalitatiefopniveauwordengebrachtendaarmee
ookdeoutputopordeis.Daarwordtgelukkighardaan
gewerkt.”

Wat doet Actor precies voor het Sociaal Fonds 
Bloemenspeciaalzaken?
MargreetVerkerk:“InhetbeginlagdefocusvanActor
vooraldesecretariëleenadministratieveondersteuning
vanhetfonds.DaarnaastbiedtActorookvraaggestuurde
supportmetjuridischeenfinanciëledienstverlening.”

MarcoMaasse:“Bijhetsociaalfondsgaathetvooralom
hetuitvoerenvaneenrelevantprogrammatenbehoeve
vandebranche,ditopbasisvanfinanciëlebijdrageuit
hetfonds.Definancieringvandesocialefondsenloopt
viapremie-inning,uitgevoerddooreenexternepartij.
Belangrijk onderdeel is de jaarlijkse verantwoording aan 
hetministerievanSZW.Devraagstukkenhieromtrentzijn
doorderegelgevingvanhetministerievanSZW
ingewikkeldergeworden.Actorspeelthierineen
belangrijkerol.HetfondsheeftmetbehulpvanActor
eenprofessionaliseringsslaggemaakt,zodatkanworden
voldaanaandeeisendiehetministerievanSZWstelt.
Actorheefthiervoordebenodigdeexpertiseinhuis.”

Hoe verloopt de samenwerking tot nu toe?
“Heelgoed.Wehebbeneen‘samenwerkingsmodel’
gevonden,waarindewerknemers-enwerkgeversorgani-
saties op basis van goede jaarplannen komen tot echt 
essentiëleactiviteitenvoordetotalebranche.EnActoris
daarbij de haarlemmerolie om dat gesmeerd te laten 
lopen.Hierdoorzijnwijinstaatomonsgezamenlijkdoel
terealiseren,namelijkkwaliteitvandesectorBloemen-
speciaalzakenhooghouden,”aldusMarcoMaasse.

“ Actor zien wij niet als 
 extern bureau maar als 
 onderdeel van het bestuur”

MargreetVerkerk:“Wewetenelkaargoedtevindenen
wetenwatwevanelkaarmogenverwachten.Ikziede
bestuursondersteuningooknietalseenopdrachtmaar
alseensamenwerking.Ikvoelmeverantwoordelijkom
hetbestuurzogoedmogelijkteondersteunen.Dat
betekentookweleensstapjeextrazetten.”


